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Co to znamená?
Na Obecním úřadě Sosnová b
              -     katastru nemovit
             -      obchodního rejst

- �ivnostenského r
- rejstříku trestů

Letos opět nabízíme mo�nost
doká�ete vybrat stromek � bo
od 15.12.2008.
CZECH POINT na Obecním úřadě
ylo zřízeno středisko CZECH POINT. Nyní jsou zde vydávány výpisy:
ostí
říku
ejstříku
Vánoční stromky
 bezplatného odběru vánočních stromků z lokality u zahrádkářské kolonie. Pokud si
hu�el jsou ji� hodně vzrostlé, hlaste svůj zájem na OÚ. Stromky se budou vydávat v týdnu

Schválený rozpočet obce na rok
2009, jak byl schválen na
zasedání obecního
zastupitelstva 24.11.2008.

(zápis ze zasedání je uveden na
vnitřních stranách Sosnováčku)
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Daně z příjmu celkem 4500 tis.
Daň z nemovitostí    120 tis.
Dotace ze stát.rozpočtu   48 tis.
Poplatky za zneči�tění ovzdu�í   3 tis.
Místní poplatky celkem   403 tis.
Správní poplatky    200 tis.
Příjem z pronájmu nemovitostí   40 tis.
Bytový dům    117 tis.
Příjmy z úroků     70 tis.
 Příjmy z posk.slu�eb(kult.lístky do divadla) 90 tis.
Celkem 5591 tis.

VÝDAJE

Provoz veřejné silniční dopravy 105 tis.
M� - provozní náklady   320 tis.
�kolné Z� Česká Lípa 200 tis.
Kultura     450 tis.
Knihovna 19 tis.
Sportovní činnost    200 tis.
Bytové hospodářství 80 tis.
Veřejné osvětlení    350 tis.
Svoz TKO 600 tis.
Veřejná zeleň    100 tis.
Místní správa 1976 tis.
Územní plán    200 tis.
Místní komunikace 641 tis.
Dětské hři�tě    150 tis.
Hřbitov - studna 50 tis.

Studie zastavitelnosti Lesná-Ram�                         150 tis.
Celkem 5591 tis.
U S N E S E N Í č. 22/2008
z jednání zastupitelstva obce
konaného dne 24.11.2008 od
18.00 hod. na OÚ v Sosnové

/A  ZO schválilo roz�ířený
ogram jednání o zprávu
ontrolního výboru
/B  ZO neschválilo návrh
g.Říhy - neprodávat veřejné
munikace v obci
/C ZO  neschvaluje prodej cesty
. 370
/D ZO  schvaluje rozpočtovou
ěnu č. 5
/E ZO  schvaluje plán investic
 rok 2009
/G ZO schvaluje rozpočet na rok
09
/H ZO neschválilo pronajímat
obová  místa pouze občanům
snové
/I  ZO schvaluje dodatek č.2  ke
louvě č. 10141668 s firmou

.Pedersen
/J  ZO schvaluje s uvolněním
00,--Kč na Mikulá�skou besídku



Z á p i s  č.22/2008 z jednání zastupitelstva obce (ZO) konaného dne 24.11.2008 od 18.00 hod
v zasedací místnosti OÚ

Přítomni:  J.Gorčík, Ing.M.Říha, L.Rampouch, Ing.J.Kladníček, V.Jeřalová, MVDr.M.Russ, Ing.M.Pátra, MUDr.M.Hadravová,
                 L.Michálek, MUDr. M.Kadlec
Omluveni:  L.�pindler, E.Friedrich, M.Janovský, M.Konečná, J.Anto�
Hosté: p.Li�ka, p.Kadlecová,zástupci firmy Je�tědská stavební společnost
Jednání řídil Lubomír Michálek  � starosta obce.

V úvodu jednání starosta přivítal zastupitele a konstatoval, �e zastupitelstvo bylo řádně svoláno a vyhlá�eno, je přítomna nadpoloviční
vět�ina členů zastupitelstva, tak�e jednání je usná�eníschopné. Přítomní souhlasili s pořizováním zvukového záznamu z jednání.
Ověřovateli zápisu z jednání zastupitelstva byli určeni: MUDr. M.Kadlec, Ing.M.Říha
Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen a vyvě�en na úřední desce. Námitky proti němu nebyly podány.
Program dne�ního jednání v�ichni obdr�eli, jsou k němu nějaké připomínky?
Russ: doplnit program o projednání zprávy z kontrolního výboru

P r o g r a m:
1) Informace Je�tědské stav.spol. o plánované výstavbě za viaduktem
2) Rozpočtová změna č.5
3) Plán investic na rok 2009
4) Schválení rozpočtu na rok 2009
5) Ostatní  - usnesení o vyu�ívání hřbitova, - �ádost man�elů Krejzových, - informace OÚ, - diskuse

        6)    Zpráva z kontrolního výboru - projednání

Hlasování o přijetí programu:
Pro:9 Proti:0 Zdr�el se:0
U s n e s e n í: Program jednání roz�ířený o zprávu z kontrolního výboru byl schválen
Příchod 18,04 hod p. Jeřalová

1) Informace Je�tědské stav.spol. o plánované výstavbě za viaduktem
Za Je�tědskou společnost se zúčastnili Ing.M.Bobek, Ing.M.Matzner, Ing.arch. D.Paterko.
Ing.arch.Paterko pomocí zobrazovací techniky seznámil přítomné se záměrem výstavby rodinných domků v lokalitě Sosnová jich. Budou zde
postaveny tři typy rodinných domků bez sedlových střech. Zástupci Je�tědské společnosti odpověděli na v�echny dotazy členů zastupitelstva.
Výstavba in�enýrských sítí bude zahájena na jaře 2009.

2) �ádost man�elů Krejzových
Man�elé Krejzovi podali na OÚ �ádost o odprodej přístupové cesty č.p.370 ke své usedlosti � Nový Dvůr. Dopis obdr�elo i ZO. Paní Lisová
také �ádá  o odprodej příjezdové cesty č. 370. Starosta přečetl �ádost paní Lisové a vyzval přítomné k vyjádření
Říha: obec kupuje cesty od Pozem.fondu a realit.kanc...atd., proč prodávat cesty? Dávám protinávrh -  nebudeme prodávat obecní cesty
Kladníček: Proč chcete kupovat veřejnou cestu, obec má ze zákona  povinnost zajistit přístup na veřejných komunikacích.
Krejzová: obec se o tuto cestu nestará � není prohrnutý sníh
Michálek: firma, která zabezpečuje prohrnování sněhu byla upozorněna i na tuto cestu � je to zahrnuté do dal�í údr�by
Hlasováno o protinávrhu pana Říhy.
Návrh usnesení:
ZO schvaluje návrh pana Říhy - neprodávat veřejné komunikace v obci
Pro: 2    Proti: 3 Zdr�el se: 5
Protinávrh nebyl přijat
Návrh usnesení:
V dal�ím starosta předlo�il návrh k usnesení �kdo je pro prodej cesty p.č. 370?�
Pro: 1    Proti: 9 Zdr�el se: 0
Návrh nebyl přijat.

3) Rozpočtová změna č.5
Zastupitelé obdr�eli společně s pozvánkou rozpočtovou změnu č. 5. Příloha s touto rozpočtovou změnou je součástí tohoto zápisu.Jedná se o
upravení rozpočtu dle skutečnosti.
Návrh usnesení:
ZO schvaluje rozpočtovou změnu č. 5
Pro: 10            Proti: 0 Zdr�el se: 0
Návrh byl přijat.

4) Plán investic na rok 2009
Rada obce projednala mo�né investice v roce 2009 z bě�ného rozpočtu. Na investice nám zbývá 1.221.000,--Kč tyto peníze RO navrhuje
rozdělit takto:

541 tis. komunikace 100 tis. dětské hři�tě   50 tis. studna � hřbitov
230 tis. kulturní dům 300 tis. projekt-dům pro seniory

Jeřalová: projekt pro seniory � kde bude objekt postaven? Je zapracován v územím plánu?
Michálek: v návrhu územního plánu je s tím počítáno
Russ: projekt musíme mít připravený, kdy� chceme �ádat o dotaci
Jeřalová: dětské hři�tě 100tis. je málo � navrhuji navý�it



Pátra: zadat studii zastavitelnosti Lesné-Ram�, projekt Dům pro seniory se zaplatí z peněz, které máme na účtu mimo stanovený rozpočet
2009 � uděláme rozpočtovou změnu a� to bude potřeba
Po diskusi byl plán investic upraven takto:

641 tis. komunikace 150 tis. dětské hři�tě   50 tis. studna
230 tis. kulturní dům 150 tis. studie � Lesná

Návrh usnesení:
ZO schvaluje plán investic na rok 2009
Pro: 9   Proti: 1 Zdr�el se: 0
Návrh byl přijat.

5) Schválení rozpočtu na rok 2009
Schválený rozpočet je uveden na první straně Sosnováčku. (JL)

Návrh usnesení:
ZO schvaluje rozpočet na rok 2009.
Pro: 9   Proti: 1 Zdr�el se: 0
Návrh byl přijat.

19,43 hod odchod p.Pátra a p.Jeřalová

6) Vyu�ívání hřbitova
Na hřbitově je nedostatek hrobových míst.  RO navrhuje  schválit , �e hrobová místa se budou pronajímat jen občanům Sosnové.

Návrh usnesení:
ZO rozhodlo o pronájmu hrobových  míst pouze občanům Sosnové
Pro: 7              Proti: 1 Zdr�el se: 0
Návrh nebyl přijat.

7)  Dodatek ke smlouvě s firmou M.Pedersen � cena na rok 2009
Dostali jsme dodatek ke smlouvě, která upravuje ceny pro rok 2009. Vzhledem ke změnám zákonů je toto navý�ení zhruba 50% .Starosta
oslovil firmy Ave a Compag k podání nabídek, abychom mohli cenu porovnat.. M.Pedersen je nejlevněj�í.
Návrh usnesení:
ZO schvaluje dodatek č.2  ke smlouvě č. 10141668 s firmou M.Pedersen
Pro: 8    Proti: 0 Zdr�el se: 0
Návrh byl přijat.

8)  Mikulá�ská besídka
Dne 7.12.2008  kulturní komise pořádá mikulá�skou besídku pro děti. Na tuto akci �ádá 5.000,--Kč.

Návrh usnesení:
ZO schvaluje s uvolněním 5.000,--Kč na Mikulá�skou besídku
Pro: 8    Proti: 0 Zdr�el se: 0
Návrh byl přijat.

9)  Studie na sportovní areál
Členům zastupitelstva byla předlo�ena výkresová dokumentace ve čtyřech variantách. Starosta vyzval členy, aby se s materiálem seznámili a
bude o něm jednáno na dal�ím jednání zastupitelstva.
     
10)  Zpráva z kontrolního výboru
Michálek: navrhl vzít tuto zprávu na dal�í ZO
Pro: 4    Proti: 1 Zdr�el se: 3
Návrh nebyl přijat.
Přečten zápis z kontrolního výboru č. 5/2008, členové OZ k němu neměli �ádné konkrétní připomínky.

11)  Usnesení z RO 10.11.2008 � přečteno a usnesení je nedílnou součástí tohoto zápisu
Kladníček: Sosnováček � proč se nevydává pravidelně měsíčně
Michálek: je  málo příspěvků, proto Sosnováček vychází dle potřeby
Kladníček: informoval , �e rada se zabývala mo�ností realizovat Kulturní dny a vyzval přítomné k námětům.
Russ: navrhuje, aby bylo hlasováno o tom, aby byl předlo�en zápis z jednání s Autodromem  Sosnová a prověřeno, �e výměna oken v KD
mohou být bez stavebního povolení ?
Pro: 7    Proti: 1 Zdr�el se:
Návrh nebyl přijat.
Gorčík: navrhuje, aby zasílání dokumentů a zápisů z jednání zastupitelstva a usnesení rady bylo mo�né i elektronickou po�tou - ji� o tom
mluvila paní Jeřalová.
Bude vypracován seznam zastupitelů, kteří mají zájem o elektronickou verzi.

Jednání bylo ukončeno v 20,30 hod.
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Volejbalový oddíl sdru�uje milovníky a
kterém se vystřídaly ji� tři generace o
amatérských turnajů smí�ených dru�stev v
V leto�ním roce se dru�stvo SK zúčast
v Sosnové a v tělocvičně Z� Sever, v září
byli pozváni do Dubé na miniturnaj s mí
období scházíme na kurtu v Sosnové, kde
V zimním období se členové scházejí na p

V  průběhu  sezóny  se  vystřídali  trené
dr�itelem  licence  "B". Kádr  se  stabili
hostování  byl  získán  mladý  brankář  
soupis  pod  článkem)  a  umístěním  v  
moci  ověřit  ji�  18.ledna  na  kvalitním
přihlá�eno  celkem  10  dru�stev.

Pro  úplnost  je  potřeba  se  také  zmín
dvojice  Jilemnický  ml.  a  st.  dosáhlo  n
sice  není  nijak  výrazný, ale  vět�inu  
velkou  bojovnost  a  nasazení. To  bylo  
po  prohraném  poločase  0:3 zmobilizova

Ve  dnech  15-17.11.2008  se  zúčastnil  o
Mistrovství  Čech  do  10  let  v  jihočeské
výborném  5.místě  (z  58  hráčů  postupu
hodnocení. Ačkoliv  byl  jedním  z  nejml
postup  na  březnové  týdenní  Mistrovstv

Informace  o  mistrovství  lze  získat  na  webo
http://www.chess.cz/www/mladez/souteze/jed
Volejbalový oddíl SK Sosnová.

matérského volejbalu, který má v Sosnové tradici ji� několik desítek let a ve
bčanů Sosnové. V současnosti má oddíl 15 členů, kteří se střídavě účastní
 okrese Česká Lípa.
nilo na velikonočním turnaji na Z� �pičák, v létě proběhl turnaj na kurtu
 jsme se zúčastnili turnaje v rámci Sportovních her v Sosnové a v listopadu jsme
stními občany, kteří hrají oficiální amatérskou ligu. Kromě turnajů se v letním
 se hraje v úterý a v pátek.
ravidelné tréninky v českolipských tělocvičnách.

Jindřich Pa�ek
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•. kola odehrané zápasy datum •as výsledek branky SK

2. Okna  - - - - SK Sosnová SO 16.08. 16:30 1:1 (1:0) Puhlovský

3. SK Sosnová  - - - - Cvikov "B" SO 23.08. 16:30 1:2 (1:2) Řeháček

4. FK Sosnová  - - - - SK Sosnová SO 30.08. 16:30 2:3 (0:1) Gavlík, Konečný 2x

5. SK Sosnová  - - - - Kunratice "A" SO 06.09. 16:30 0:5 (0:2) -

6. Polevsko  - - - - SK Sosnová SO 13.09. 16:00 4:0 (0:0) -

7. SK Sosnová  - - - - Zákupy SO 20.09. 15:30 1:1 (0:1) Musil

8. Doksy "B"  - - - - SK Sosnová NE 28.09. 15:30 1:1 (0:1) Konečný

9. SK Sosnová  - - - - Lindava SO 04.10. 15:00 2:1 (2:1) Pulo 2x

10. Tuha•  - - - - SK Sosnová SO 11.10 15:00 1:2 (0:0) Řeháček, Valá�ek

11. SK Sosnová  - - - - Holany SO 18.10. 11:00 2:3 (1:1) Řeháček, Valenta

12. Tuha•  - - - - Dubnice "A" SO 25.10. 14:30 1:1 (0:0) Střelec

13. Zahrádky  - - - - SK Sosnová SO 01.11. 14:00 2:1 (1:0) Střelec

1. SK Sosnová  - - - - Dobranov SO 08.11. 14:00 2:4 (0:3) Musil, Kodera
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Fotbalový oddíl SK Sosnová.

  Hapiák, Jilemnický st. a nyní mu�stvo  trénuje  Jan  Studenovský, který  je
val, ode�li  Ryvora  a  Řehák, naopak  se  z  hostování  vrátil  Matys  a  na
enda. Trenér  Studenovský  nebyl  spokojen  s  podzimními  výsledky  (viz

abulce  III.třídy. Věříme, �e  jaro  bude  pro  mu�stvo  lep�í. To  si  budeme
 turnaji  v  Novém  Boru, který  se  bude  hrát  na  umělé  trávě  a  kam  je

Jan  Gallo, Jindřich  Pa�ek

t  o  mláde�nickém  dru�stvu  fotbalistů  SK  Sosnová, které  pod  vedením
kterých  dílčích  úspěchů. Zisk  7  bodů  z  10  odehraných  podzimních  zápasů
pasů  hráli  mladíci  v  nekompletní  sestavě  a  je  nutno  je  pochválit  za

atrné  například  v  zápase  v  Horní  Libchavě, kde  dokázali  na�i  benjamínci
  síly  a  uhrát  cennou  remízu  3:3 (a  to  hráli  celý  zápas  v  devíti  hráčích).

JL
..  JJiiřříí    LLii��kkaa
bbuu,,  225500    vvýýttiisskkůů,,  ddiissttrriibbuuccee    OOÚÚ    SSoossnnoovváá..

miletý  sosnovský  �achista  Jiří  Li�ka  spolu  se  svým  trenérem  Jiřím  Jínou
  Táboře. V  devítikolové  soutě�i  uhrál  6,5  bodu  a  skončil  celkově  na

cích  z  kvalifikací), kdy�  o  umístění  na  3.-7. místě  rozhodovalo  pomocné
d�ích  v  celém  startovním  poli, dokázal  si  svým  výsledkem  vybojovat  i
 České  republiky  v  Koutech  nad  Desnou.

JL

ých  stránkách  �achového  svazu :
otlivci/mc8/2008/vysledky-mistrovstvi-cech-2008-tabor-15-17-11-2008.html

http://www.chess.cz/www/mladez/souteze/jednotlivci/mc8/2008/vysledky-mistrovstvi-cech-2008-tabor-15-17-11-2008.html


VÁNOČNÍ   TURNAJVÁNOČNÍ   TURNAJVÁNOČNÍ   TURNAJVÁNOČNÍ   TURNAJ
VE   STOLNÍMVE   STOLNÍMVE   STOLNÍMVE   STOLNÍM

TENISUTENISUTENISUTENISU
Tento  turnaj  se  uskuteční  v první  lednovou

sobotu  03.01.2009.
Hraje  se  na  sále  v KD  Sosnová, mláde�  hraje od

9:00, mu�i a �eny  od  14:00.
Prezentace  a  přihlá�ky  15 minut  před  zahájením

ka�dé  kategorie.
Systém  turnaje  a  rozdělení  do  kategorií  bude

upřesněno  na  místě  podle  počtu  účastníků.
Pořadatelem  turnaje  je  Obec  Sosnová  ve

spolupráci  se  sportovní  komisí.



�KOLA  SMYKU

Dne 17.1.2008 (sobota) se na autodromu v Sosnové uskuteční ve spolupráci s vedením autodromu a Obecního
úřadu Sosnová �kola smyku pro sosnovské občany.

Předbě�ný program:

09.00 - prezence
09:15-10:30 - teorie bezpečné jízdy v učebně
poté budou účastníci rozděleni do 3 skupin a postupně se vystřídají v sekcích: slalom, kluzná plocha v zatáčce,
kluzná plocha na rovině, kde si za účasti instruktora mohou vyzkou�et své dovednosti při ovládání vozu.

�kolu smyku absolvuje ka�dý ve svém vozidle a na vlastní nebezpečí. Proto�e je počet účastníků omezen, je
třeba se přihlásit e-mailem na adresu: mistostarosta@sosnova.org
Tato adresa je chráněna proti spamování, pro její zobrazení potřebujete mít Java scripty povoleny . V přihlá�ce
uveďte jméno a adresu. Účast na akci je zdarma, podmínkou je řidičský průkaz skupiny B, vůz a doklady od
vozu.

NÁRODNÍ  DIVADLO

Na  7.2.2009  je  plánován  zájezd  do  Národního  divadla  na  představení  Na�i  furianti.
Cena  vstupenek  400-450 Kč.
Zájemci  o  bli��í  informace  se  urychleně  obraťte  na  Obecní  úřad.

NÁ�  ČLOVĚK  V MEXIKU

Od pana �eny jsme dostali zajímavou informaci, o kterou se chceme podělit. Týká se jeho syna Filipa a nejlíp
uděláte, kdy� si to v�echno přečtete sami.

... Před půl rokem jsem se nechal nadchnout a zapálit my�lenkou pomáhat jako dobrovolník v rozvojové zemi.
Předávat znalosti těm, kteří je potřebují. Těm, kteří si je nemohou dovolit opatřit jinou cestou. Vzdal jsem se
mo�nosti pohodlně studovat v Dánsku a jal se učinit krok do neznáma. Spolu se dvěma dal�ími nad�enci jsme
se pustili do velmi ambiciózního projektu. Rozhodli jsme se zalo�it si vlastní neziskovku a vyrazit vzdělávat
chudé venkovské obyvatelstvo do Mexika ... S odstupem času mi to připadá jako totálně �ílený nápad, krásná,
leč utopická my�lenka. Ka�dému jinému bych se patrně sám vysmál ...


